



**Cindy Leow**  
**Primary &**  
**Secondary Teacher**

# Hello!

## I'm **Teacher Cindy**.

### Qualifications

Bachelor of Science  
International Relations  
University of London, SIM GE

---

### Teaching Philosophy

With over 8 years of experience in the private education sector, I specialise in English and writing primary and secondary school students. I am adept at preparing students for the PSLE and O Level exams, ensuring they are equipped with the skills and knowledge needed to excel. My analytical and problem-solving abilities, combined with strong decision-making skills, allow me to address challenges effectively. I am committed to continuous improvement and maintain a disciplined approach to teaching, always striving to provide the best learning experience for my students.

My passion for teaching drives me to create an interactive classroom and well-managed classroom where students can thrive. I believe in the importance of responsibility and structured learning, ensuring that each student receives the guidance and support they need. I also value collaboration with parents, recognising our joint role in a child's learning process. With determination and a positive mindset, I aim to help students turn obstacles into stepping stones for success. My classes are conducted in an engaging and organised manner to draw out each student's potential.

### Achievements

Throughout my career, I have guided many students from prestigious schools, such as Raffles Girls' Primary School (RGPS) and Singapore Chinese Girls' School (SCGS), to achieve marked improvements in their grades. My interactive and well-structured teaching methods enable students to consistently reach their academic goals. In addition to teaching, I have led a team of curriculum writing specialists to craft effective curricula for both primary and secondary levels. My leadership extends to managing and mentoring a team of 10 teachers, sharing insights and strategies to enhance their professional growth and teaching quality.



**English that brings the world to your fingertips**

**Get in Touch**

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

**Join the Erudite Community**

Website: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | Xiao Hong Shu: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)

Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](http://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](http://www.facebook.com/erudite.sg)

# 你好！

## 我是 **Teacher Cindy**.



**Cindy Leow**  
小学和中学老师

### 学历

理学学士

国际关系

伦敦大学，新加坡管理学院

全球教育 (SIM GE)

### 教育理念

在私立教育领域拥有超过8年的经验，我专注于教授小学生和中学生英语和写作。我擅长为学生准备 PSLE 和 O Level 考试，确保他们具备出色所需的技能和知识。我的分析和解决问题的能力，以及强大的决策能力，使我能够有效应对挑战。我致力于不断改进，并保持严谨的教学方法，始终努力为学生提供最佳的学习体验。我对教学的热情驱使我创造一个互动和管理良好的课堂环境，让学生茁壮成长。我相信责任感和结构化学习的重要性，确保每个学生都能获得他们需要的指导和支持。我还重视与家长的合作，认识到我们在孩子的学习过程中共同扮演的角色。凭借坚定的决心和积极的心态，我旨在帮助学生将障碍转化为成功的垫脚石。我的课程以互动和有组织的方式进行，以激发每个学生的潜力。

### 成就

在我的职业生涯中，我指导了来自莱佛士女子小学 (RGPS) 和新加坡女子中学 (SCGS) 等知名学校的许多学生，使他们的成绩有显著提高。我的互动和结构化教学方法使学生能够持续达到他们的学术目标。除了教学，我还领导了一个课程编写专家团队，为小学和中学制定有效的课程。我在管理和指导 10 名教师的团队中发挥了领导作用，分享见解和策略以提高他们的专业发展和教学质量。



**English that brings the world to your fingertips**

### 联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话(+65) 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子！

### 加入 Erudite 社区

网站: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | 小红书: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)

Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](http://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](http://www.facebook.com/erudite.sg)